
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen)
 
    

Datum: 9 augustus 2019

Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht,

Steller vragen: raadslid mw C.G.H. Advokaat – van Veenendaal (fractie 
PRO Sliedrecht) 

Onderwerp: bevindingen stuurgroep en Taskforce Sociaal Domein(19178)

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller.

Vraag 1:
Is het college het met de fractie van PRO Sliedrecht eens, dat het van belang is 
om ook in én met de gemeenteraad van Sliedrecht van gedachten te wisselen 
over de bevindingen van de Stuurgroep en Taskforce Sociaal Domein? 

Vraag 2: 
Is het college bereid de raad – voorafgaand aan de door de stuurgroep en van 
het Taskforce Sociaal Domein te beleggen regionale bijeenkomsten - een CIB te 
sturen, waarin is beschreven welke voorgestelde besparingen voor Sliedrechters 
die gebruik (moeten) maken van voorzieningen in het Sociaal Domein de minste 
en de meeste gevolgen zullen/kunnen hebben? En is het college bereid de raad 
daarbij suggesties te doen als het gaat om de bevindingen van de Stuurgroep en 
Taskforce Sociaal Domein?

Toelichting:



Tijdens het zomerreces (maandag 22 juli) hebben we de bevindingen van 
de Stuurgroep en Taskforce Sociaal Domein ontvangen. Daarin wordt 
naast een hoeveelheid aan mogelijke besparingen in het Sociaal Domein 
ook een tijdschema gepresenteerd dat voorziet in behandeling van 
voorstellen in de Drechtraad van oktober 2019 waarbij de financiële 
maatregelen voor de begroting 2020 concreet onderbouwd moeten zijn en 
die voor de jaren er na nog wat abstracter mogen zijn. Duidelijk is al wel 
dat sprake zal (moeten) zijn van fikse ingrepen.

En hoewel we deze planning begrijpen, zijn er voor onze fractie nog de 
nodige vragen.

 

Ondertekening en naam raadslid,

Hetty Advokaat


